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Επερώτηση του  Περιφερειακού Συμβούλου ΠΙΝ  Γεώργιου  Στασινόπουλου  
προς τον Περιφερειάρχη  Ιονίων Νήσων Κο Θεόδωρο Γαλιατσάτο 

 
Θέμα:  Γέφυρα Αγίου Χαραλάμπη στη Ζάκυνθο.  
 
 

Κύριε Περιφερειάρχη 

 

Τρία χρόνια από την ημέρα που αναλάβατε, παρατηρούμε ότι η 
κατάσταση στις υποδομές της Ζακύνθου καθημερινά επιδεινώνεται. 

Λείπουν βασικά έργα υποδομής και ένα τέτοιο έργο είναι  η γέφυρα του 
Αγίου Χαραλάμπη, που είναι έργο  ζωτικής σημασίας για το νησί μας, 
δημιουργώντας  κυκλοφοριακό έμφραγμα στην πόλη της Ζακύνθου και 
ταλαιπωρεί τους κατοίκους και τους επισκέπτες του νησιού, αλλά και 
δημιουργεί οικονομική ζημιά στους επιχειρηματίες του Αργασίου, 
Καλαμακίου και του Βασιλικού. 

Το αρχές του 2016, όταν πρωτοανέφερα  το θέμα, παρόλο που η 
προηγούμενη περιφερειακή αρχή με παρέμβασή της είχε καταφέρει να 
παραχωρηθεί έκταση 1950 τ.μ. για τον συγκεκριμένο σκοπό,  
συμφωνήσαμε όλοι για την αναγκαιότητα  δημιουργίας μιας μεγαλύτερης 
γέφυρας με προοπτική.  

Μας διαβεβαιώσατε ότι θα ξεκινούσατε αμέσως τις ενέργειες για ένα 
έργο υποδομής το οποίο θα έδινε λύσης στην κοινωνίας του νησιού. 
Ξεκαθαρίσατε μάλιστα ότι η θέση της Περιφέρειας για το έργο αυτό είναι 
«όχι απλώς αναζήτηση περισσότερου χώρου αλλά ολόκληρου του 
χώρου». 



 Όπως είπατε κε Αντιπεριφερειάρχη. «Η παρέμβαση πρέπει να έχει 
αναπτυξιακά κριτήρια και να καλύπτει ανάγκες δεκαετιών και όχι να 
μπαλώνει προσωρινά προβλήματα».  

Δύο καλοκαίρια μετά αβάσταχτης ταλαιπωρίας για όλους εμάς που ζούμε 
στην Ζάκυνθο ενημερώστε μας αν έχουν ολοκληρωθεί  οι μελέτες και αν 
υπάρχει περίπτωση να δημιουργηθεί κάτι αναπτυξιακό στο συγκεκριμένο 
σημείο. 

 

  Για την Νέα Ιόνιο Πολιτεία 

Στασινόπουλος Γεώργιος 

Αντιπρόεδρος 

 Περιφερειακού Συμβουλίου 

 


